
Z á p i s n i c a 
č. 7/2015

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  11.12.2015
________________________________________________________________________

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, 
začiatok o 14.15 hodine

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, schválenie navrhovateľov a overova-
teľov zápisnice
Zasadnutie  otvoril  starosta  obce  za  prítomnosti  8  poslancov.  V úvode  ich  oboznámil 
s programom  zasadnutia,  určil  zapisovateľku  Martu  Hažikovú.  Navrhol  overovateľov 
zápisnice Milana Hlasicu a Michala Plačka. Za navrhovateľov uznesení navrhol JUDr. Martu 
Franekovú a Vladimíra Kupku. Poslanci program a  návrhy pracovných komisii schválili /za 8 
poslancov

2. Kontrola plnenia uznesení z OZ  
Kontrolu urobil  starosta obce - zo zasadnutia OZ /27.11.2015/  nie sú uložené na plnenie 
žiadne uznesenia, zástupca firmy booTis pozvaný na jednanie OZ

3. Schválenie návrhu PHSR na roky 2015 – 2022 
V konečnej verzii sú zapracované všetky podnety poslancov z minulého zasadnutia, poslanci 
ju  mali  k dispozícii  vopred,  nemali  k programu  žiadne  pripomienky,  jednohlasne  ho 
schválili. / za 8 poslancov/

4. Správa o výsledkoch a podmienkach v MŠ Zákopčie –
Poslanci mali správu k dispozícii na predchádzajúcom OZ, vzali ju na vedomie s tým, že pri 
jej prejednávaní bude prítomná riaditeľka MŠ. Na zasadnutí bola prítomná Mgr. Hlušková, 
v stručnosti informovala o predloženej správe, aktivitách MŠ.
Poslanec Plaček sa informoval o dovoze stravy do MŠ, či ju môže vydávať aj upratovačka – 
starosta hovorí, že po vybavení zdravotného preukazu môže. JUDr. Franeková upozornila na 
nesúlad  vo  financiách  v Správe  a v návrhu  zápisu  do  obecnej  kroniky  a drobnostiach 
/číslovanie strán, počet zasadnutí Rady školy, zoznam učiteľov, ktorí ukončili vzdelávanie, na 
čo  sa využívajú príspevky od rodičov – doplniť  do budúcoročnej  správy/.  Za  predloženú 
správu hlasovalo 7 poslancov, nehlasoval p.Roman – neprítomný.

5. Prenájom budovy č.795
Jedná sa  o budovu bývalého zdravotného strediska,  ktorá  po odchode  MUDr.  Drexlerovej  zostala 
prázdna. Žiadosť o jej prenájom si podala p. Štefánia Jopčíková, Zákopčie u Holých č.509, ktorá by 
budovu  plánovala  využiť  ako  miesto  stretávania  sa  mládeže  a skúšobne  skupiny  dave  DOVE. 
V diskusii  poslanci  riešili,  čo  s budovou ďalej,  Poslanec  Hlasica  sa  zaujímal  o jej  vykurovanie  – 
starosta hovorí, že sa v súčasnosti temperuje.
Príchod p. Romana/
Poslanci  navrhujú prenájom budovy,  Franeková  upozorňuje  na  možnosť hluku pri  skúšaní  kapely 
Poslanci  schválili  vyhlásenie  verejnej  obchodnej  súťaže  na  prenájom  tejto  budovy,  stanovili 
podmienky prenájmu a výšku nájmu. /za 7 poslancov, neprítomný Ján Plaček/

7.Dodatok k VZN obce Zákopčie o miestnych poplatkoch za TKO a drobné stavebné 
odpady

/ príchod J.Plačeka/
Návrh dodatku k VZN mali poslanci k dispozícii vopred, dodatok rieši zmenu, ktorá súvisí s 
prijatím nového zákona o odpadoch. Poslanec J. Plaček chce vedieť, kto bude stavebný odpad 
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vážiť – starosta odpovedá že obec, občan ho zaplatí a následne ho obec znehodnotí. Za návrh 
VZN hlasovalo 8 poslancov.

        6. Jednanie o otázkach internetovej siete
Na zasadnutie  OZ boli  prizvaní  zástupcovia  firmy booTIS,  s.r.o.  Skalité,  Ing.  Petrák  a p. 
Bobek, ktorí informovali o prevádzke internetovej siete v obci. Od obyvateľov boli sťažnosti 
na nízku rýchlosť internetu a  jeho vypadávanie – k tomu zástupcovia vysvetlili, že v súčasnej 
dobe majú v obci okolo 260 prípojok /z pôvodných 50 v roku 2008/ a používaním techniky, 
ktorá bola doteraz sa mohlo stať, že rýchlosť internetovej siete bola pomalšia. V súčasnom 
období investovali do nového privádzacieho zdroja a zároveň posilnili jestvujúce „stanice“ 
v hodnote cca 10.000 eur, čo určite povedie k zvýšeniu rýchlosti  - na 2Mbity za cenu 12 
eur/mesiac. Poslanci im pripomenuli sľub, ktorý dali užívateľom, že čím viac zákazníkov, tým 
bude cena za používania internetu nižšia – podľa zástupcov firmy sa v praxi uvedené nedalo 
splniť.  
/16.40 hod. odchod M. Hlasicu/
Podľa  vyjadrenia  zástupcov  firmy  členitosť   terénu  nedovoľuje  vyššiu  rýchlosť  ako 
zabezpečujú  a tiež  antény,  ktoré  slúžia  užívateľom  už  7  rokov  sú  zastaralé,  mali  by  sa 
vymeniť.
Poslanci vzali uvedené na vedomie.

1. Dodatok  k VZN  Obce  Zákopčie  o poplatkoch  za  pracovné  úkony  vykonávané 
obcou Zákopčie

Návrh dodatku pripravil JUDr. Roman, pripomienkoval ho Milan Franek. V návrhu dodatku 
od pána Romana boli aj všeobecné náležitosti platné pre VZN, podľa Franekovej sa návrh mal 
týkať iba sadzobníka poplatkov, ostatné by malo zostať v pôvodnom stave., podľa p. Romana 
by to tam mohlo byť. Poslanci vzali uvedené na vedomie
/17.30 hod. príchod M. Hlasicu/

     9. Príloha č.1 k VZN 1/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy v MŠ, ŠJ 
a ŠK v Zákopčí na rok 2016. 
Starosta  v úvode  informoval  poslancov  o pozmenenom návrhu  prílohy  od  tej,  ktorú  mali 
poslanci k dispozícií z dôvodu zapracovanej pripomienky od ZŠ Zákopčie.
Ďalšia pripomienka  od ZŠ v návrhu už zapracovaná nie je. Na zasadnutí bola prítomná aj 
Mgr. Plačková, riaditeľka ZŠ v Zákopčí, ktorá opätovne žiadala zvýšenie dotácie v ŠJ – na 
28  959 eur.  Dôvodom podľa nej  je  málo  finančných prostriedkov na zabezpečenie  počtu 
pracovníkov v školskej jedálni..
Starosta vysvetlil, že podľa podkladov k nariadeniu vlády SR č.668/2004 Z.z. o rozdeľovaní 
výnosu dane z príjmov územnej samospráve je ŠJ dotovaná podľa odporúčacích koeficientov 
na prepočítaný počet stravníkov /detí/ 177. Z vyžiadaných dokladov od ŠJ bolo zistené, že 
v mesiacoch 1 – 11/2015 sa v priemere stravovalo 99 detí/deň. Starosta si myslí, že dotácia je 
dostatočná , navrhnutá v plnej výške, a ak nestačí, je nutné optimalizovať prevádzku ŠJ.
Zároveň pripomenul, že v kuchyni bola prevedená náročná rekonštrukcia, ktorá by mala prácu 
kuchárok a ostatného personálu zjednodušovať.
Poslanec  Roman  upozorňuje  na  optimalizáciu  pracovníkov  v zmysle  vyhlášky  330/2009, 
ktorá hovorí  o 140 stravníkov na jednu vedúcu, pani Plačková hovorí o nutnosti   zníženia 
úväzku kuchárok a personálu.
/18.30 hod. odchod Vladimíra Tischlera/
Je  pripomenutý  dlh  v ŠJ,  ktorý  vznikol  ešte  v roku 2013,  starosta  hovorí  o jeho uhradení 
z rozpočtu obce – kontrolórka, účtovníčka obce a riaditeľka ZŠ budú spolupracovať pri jeho 
vyčíslení a nájdení spôsobu jeho likvidácie.
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Za navrhnutú prílohu k VZN č. 1/2012 pre rok 2016  hlasovali 4 poslanci /Klučka, Franeková, 
Kupka a Hlasica, zdržali sa 3 poslanci /J.Plaček, M.Plaček a Roman.

       10. Návrh rozpočtu OVPS na roky 2016-2018 
Poslanci  mali  rozpočet  k dispozícii  vopred,  prítomná  bola  vedúca  OVPS  p.  Kolosová, 
poslanec Roman sa zaujímal o úväzky pracovníkov a naplní ich práce. Podľa Kolosovej sa 
okrem bežnej činnosti sa v tomto roku budú zaoberať opravou svetiel v obci. Poslanec Klučka 
kladne hodnotí  pracovníkov OVPS,  rozdelenie ich práce.  Starosta informuje o tom, že aj 
kontrola NKÚ na údržbu ciest dopadla pre organizáciu veľmi dobre – získali sme veľmi dobré 
hodnotenie. Za návrh rozpočtu hlasovalo 7 poslancov, rozpočet na roky 2017 a 2018 vzali 
poslanci na vedomie.

     11. Návrh rozpočtu OÚ na roky 2016 - 2018 
Poslanci mali návrh k dispozícii vopred, poslankyňa Franeková chce vedieť, či sú v rozpočte 
financie na opravu ciest, starosta hovorí, že áno - 5.000eur. Opravili by sa cesty do Holých, 
Polievkov, Baľaľov  bodovou nastrekovou metódou. Budovanie nových ciest nie je v pláne 
obce - na ich budovanie  je potrebné verejné obstarávanie, ktoré sa oplatí  pri investovaní 
väčších finančných prostriedkov.

Poslankyňa Franeková sa pýta na rekonštrukciu budovy obecného úradu – starosta hovorí 
o výzve z eurofondov  - zníženie nákladov na spotrebu elektrickej energie, do ktorej by sa 
obec prihlásila. Tiež treba opraviť Dom smútku  a strechu na  ĽT budovy 887 . Pán Fľašík by 
daroval obci svoj dom – na jeho rekonštrukciu sú potrebné finančné prostriedky. Pokiaľ ich 
obec nezíska z MASKy, na jeho rekonštrukciu sa použijú obecné finančné prostriedky. 
K rozpočtu predniesla svoje stanovisko aj kontrolórka obce, poslanci ho vzali na vedomie. Za 
navrhnutý  rozpočet  hlasovalo  5 poslancov /Franeková Klučka,  M.Plaček,  Kupka,  Hlasica, 
zdržali sa J.Plaček a J.Roman/, návrh na roky 2017 a 2018 vzali poslanci na vedomie.
/20.00 hod. odchod Františka Klučku/

      12. Správa audítora o overení účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierke 
Poslanci obidve správy audítorky  vzali na vedomie.

      13. Určenie vyraďovacej komisie
Na návrh starostu obce poslanci schválili  členov vyraďovacej komisie, - Michal Plaček – 
predseda, členovia Alojz Haluška a Anna Fongusová, / za 5,/Franeková, Kupka Hlasica, 
J.Plaček, Roman zdržal sa M.Plaček/ 

14. Diskusia –
- CVČ Čadca žiada finančný príspevok pre deti zo Zákopčie, ktoré pracujú v ČVČ Čadca – 
poslanci žiadosť neschválili /proti 6/
- Žiadosť p. Jany Jandzikovej o finančný príspevok na napísanie monografie o Zákopčí – p. 
Jandziková bola prítomná na OZ, starosta chce vedieť, kto bude financovať tlač monografie, 
p.  Jandziková  hovorí,  že  má  na  tlač  prisľúbené  finančné  prostriedky.  Poslanec  J.Plaček 
navrhuje prispieť na už vydanú publikáciu – jej reprezentovanie v rámci kultúry v knižnici, 
poslanci vzali uvedené na vedomie
- starosta oboznámil poslancov s ďakovným listom DHZ Orava členom našich DHZ, ktorí 
pomáhali v pátracej akcií po nezvestnom.
-  kontrolórka  obce  informovala  o výsledku  kontroly  v MŠ  –  nezrovnalosti  vzniknuté 
v cestovných  príkazoch  riaditeľky  MŠ  budú  zaplatené  do  pokladne  OÚ  do  31.12.2015, 
poslanci vzali na vedomie
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2. Záver
     Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť 
a zasadnutie ukončil.

  Ing. František Hažík    JUDr. Marta Franeková 
        starosta obce          zástupca starostu

           Milan Hlasica                                                                  Michal Plaček
            I. overovateľ                                                                   II. overovateľ

Prílohy: Návrh dodatku č.1 k VZN1/2014 spolu s pripomienkou p.Franeka
               Návrh rozpočtu Obce Zákopčie na roky 2016 – 2018
               Správa o výsledkoch a podmienkach výchovy a vzdelávania MŠ Zákopčie
               Návrh dodatku č.1 k VZN č.4/2012
               Návrh dodatku č.1 – výška dotácie na dieťa v MŠ, ŠK a ŠJ
               Návrh rozpočtu OVPS na roky 2016 – 2018
               Správa nezávislého audítora
               Stanovisko kontrolóra k rozpočtu
               Správa z kontroly
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